
 

 

PROTOKÓŁ NR IV/2024 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 7 sierpnia 2024 r. 

 

W sesji wzięli udział: 

• 11 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Agnieszka Żukowska – Sekretarz Gminy 

• Renata Protasewicz – Skarbnik Gminy 

• Robert Krupa – Radca prawny  

• Marek Skierka – Zastępca Nadleśniczego Nadleśnictwa Bytów 

Radni nieobecni: Marian Batóg, Michał Budzich, Kinga Schorzman, Ireneusz Ziółkowski 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z III sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu zaopiniowania projektu zarządzenia 
w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu "Źródliskowe Torfowisko". 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie za ochronne lasów położonych 
w granicach gminy Dębnica Kaszubska i będących w zarządzie Nadleśnictwa Bytów. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości z zasobu Gminy Dębnica 
Kaszubska, stanowiących własność Gminy Dębnica Kaszubska. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości gruntowych 
położonych w Dębnicy Kaszubskiej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr ewidencyjnym 33/3, obręb geodezyjny 
Budowo, stanowiącej własność Gminy Dębnica Kaszubska. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLIX/365/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr LI/381/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego oraz podatku od nieruchomości w drodze 
inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 



 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXVII/562/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2024-2035. 

17. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

18. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

a) Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

b) Komisji Rewizyjnej, 

c) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

d) Komisji Spraw Społecznych. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z III sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie za ochronne lasów położonych 
w granicach gminy Dębnica Kaszubska i będących w zarządzie Nadleśnictwa Bytów. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu zaopiniowania projektu zarządzenia 
w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu "Źródliskowe Torfowisko". 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości z zasobu Gminy Dębnica 
Kaszubska, stanowiących własność Gminy Dębnica Kaszubska. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości gruntowych 
położonych w Dębnicy Kaszubskiej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr ewidencyjnym 33/3, obręb geodezyjny 
Budowo, stanowiącej własność Gminy Dębnica Kaszubska. 



 

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLIX/365/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr LI/381/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego oraz podatku od nieruchomości w drodze 
inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXVII/562/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2024-2035. 

17. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

18. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

a) Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

b) Komisji Rewizyjnej, 

c) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

d) Komisji Spraw Społecznych. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zamknięcie sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1-2 

IV Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta o godzinie 16:13 przez 

Przewodniczącego Rady Gminy Bartłomieja Tutaka w sali konferencyjnej im. Jadwigi Karaś 

w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono nieobecność 

czterech radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Ad. 3 

Przy tym punkcie złożono następujące wnioski o zmianę porządku obrad: 

1) Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Gminy Bartłomieja Tutaka o zmianę porządku 
obrad poprzez przesunięcie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie za 
ochronne lasów położonych w granicach gminy Dębnica Kaszubska i będących w zarządzie 
Nadleśnictwa Bytów jako punkt 5. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym. 



 

 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (11): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 
Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Następnie zarządzono głosowaniem nad zatwierdzeniem porządku obrad po zmianach. 

W wyniku zarządzonego głosowania zmieniony prządek obrad został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (11): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 
Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że do protokołu nie wniesiono 
żadnych uwag, wobec tego protokół został przyjęty w treści przesłanej radnym. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie za ochronne lasów położonych 

w granicach gminy Dębnica Kaszubska i będących w zarządzie Nadleśnictwa Bytów, stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu. 

Przed przystąpieniem do dyskusji nad projektem uchwały Zastępca Nadleśniczego Nadleśnictwa 

Leśny Dwór Pan Marek Skierka przedstawił prezentację o procedurze sporządzania wniosku 

o uznanie lasów za ochronne, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (11): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 
Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IV/39/2024 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak złożył wniosek formalny o zmianę porządku obrad 
poprzez wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości z zasobu Gminy Dębnica Kaszubska, stanowiących własność Gminy Dębnica 
Kaszubska. Wyjaśnił, że klub radnych potrzebuje dodatkowych informacji m.in. o wysokości cen 
nieruchomości przeznaczonych na sprzedaż, stąd też propozycja wycofania projektu uchwały 
z porządku obrad. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został odrzucony. 
Wynik głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (6): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Sebastian Piszko, 
Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (3): Stanisław Kiernicki, Adam Krycki, Mateusz Szerlowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Kamil Horuń, Elżbieta Stawicka 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi, stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że skarga najpierw została przekazana 

do Ośrodka Pomocy Społecznej, jednakże Wojewoda Pomorski zwrócił uwagę, że powinna być 

rozpatrywana przez Radę Gminy. Nie ma możliwości odwołania się od takiej decyzji, wobec tego 

zachodzi konieczność wydłużenia terminu rozpatrzenia skargi.  

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządzono głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (11): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 
Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IV/40/2024 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 



 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu zaopiniowania projektu zarządzenia 

w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu "Źródliskowe Torfowisko”, stanowi załącznik 

nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że Rada Gminy chciałaby mieć dłuższy 

czas na zaopiniowanie projektu zarządzenia, stąd wydłużenie terminu zaopiniowania. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządzono głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (11): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 
Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IV/41/2024 i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości z zasobu Gminy Dębnica 

Kaszubska, stanowiących własność Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Radna Wiolet Jabłońska złożyła wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez wycofanie 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości z zasobu 

Gminy Dębnica Kaszubska, stanowiących własność Gminy Dębnica Kaszubska. Wniosek swój 

umotywowała brakiem informacji o cenie nieruchomości. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że zamiarem udzielenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości jest możliwość zlecenia wycen nieruchomości. W przypadku uzyskania wycen bez 

zgody rady, gmina naraża się na niegospodarność wydatkowania środków. 

Podczas dyskusji Radni pytali, dlaczego teraz nieruchomości przeznaczane są na sprzedaż, czy są 

jakieś osoby nimi zainteresowane, a także pytali o możliwość przeprowadzenia wyceny 

nieruchomości przed wyrażeniem zgody na sprzedaż tych nieruchomości. Zwracali uwagę również na 

brak zagospodarowania terenu i zarośnięte nieruchomości, które nie zachęcają do kupna. Być może 

najpierw należałoby pomyśleć o zagospodarowaniu tego terenu, a następnie o przeznaczaniu działek 

na sprzedaż. Zwrócili się z pytaniem czy działki były przez kogoś dzierżawione. 



 

 

Udzielono informacji, że w 2022 roku przyjęto miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 

określający zagospodarowanie tego terenu. Naturalnym kolejnym krokiem jest sprzedaż 

nieruchomości. Radni poprzedniej kadencji wyrazili zgodę w planie zbywania, stąd też podjęto się 

utworzeniu planu zagospodarowania przestrzennego. Aby móc tego dokonać należy określić wartość 

nieruchomości. Do tej pory najpierw Rada Gminy wyrażała zgodę na sprzedaż nieruchomości, 

następnie rzeczoznawca wyceniał wartość nieruchomości i był ogłaszany przetarg. Operat ważny jest 

przez 12 miesięcy. Najszybszy termin ogłoszenia przetargu to połowa listopada. W przypadku braku 

sprzedaży nieruchomości należy ponownie określić wartość nieruchomości. Cena określona 

w operacie jest minimalną o jaką gmina może się ubiegać. Są osoby zainteresowane zakupem 

działek. W przypadku wydatkowania środków na określenie wartości nieruchomości i braku zgody ze 

strony rady, gmina naraża się na brak gospodarności wydatkowania środków. W ocenie radcy 

prawnego nie ma możliwości dokonania wyceny nieruchomości, gdyż wydatek musi być celowy, czyli 

po zgodzie rady na sprzedaż. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został odrzucony. 
Wynik głosowania: ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (7): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Adam Krycki, Jarosław 
Kowalczyk, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (3): Kamil Horuń, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała nie została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (4): Kamil Horuń, Rafał Knitter, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski 

PRZECIW (7): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam 

Krycki, Sebastian Piszko, Bartłomiej Tutak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości gruntowych 

położonych w Dębnicy Kaszubskiej, stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak odtworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Poinformował, że uchwała dotyczy zamiany gruntów z Lasami Państwowymi z przeznaczeniem na 



 

 

budowę drogi do miejscowości Skarszów. Według wyceny zamieniane grunty nie są tej samej 

wartości, wobec tego po stronie gminy będzie dopłata do zamienianych nieruchomości. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (10): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 

Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Mateusz Szerlowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IV/42/2024 i stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr ewidencyjnym 33/3, obręb geodezyjny 

Budowo, stanowiącej własność Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zadał pytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

tego projektu uchwały. Poinformował, że projekt dotyczy długoterminowej umowy dzierżawy 

gruntu, na którym postawiony jest maszt radiowy. W związku z brakiem osób chętnych do zabrania 

głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (11): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 

Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IV/43/2024 i stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Ad. 11 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XLIX/365/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, stanowi załącznik 

nr 25 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak odtworzył dyskusję nad projektem uchwały 

i poinformował, że zmiana uchwały dotyczy wyboru nowego sołtysa i umożliwia przyjmowania opłat 

od mieszkańców. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (11): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 

Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IV/44/2024 i stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Ad. 12 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr LI/381/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego oraz podatku od nieruchomości w drodze 

inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, stanowi załącznik nr 28 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak odtworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (11): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 

Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IV/45/2024 i stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXVII/562/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, stanowi 

załącznik nr 31 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 



 

 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że uchwała dotyczy pomocy finansowej 

z przeznaczeniem na remont dróg powiatowych w Milenie i Dobieszewie. Zmiana kwot wynika 

z postępowań przetargowych i ofert w nich uzyskanych. W związku z tym należy zmienić wysokość 

kwot pomocy zapisanych w uchwale. W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (11): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 

Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IV/46/2024 i stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, stanowi 

załącznik nr 34 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję nad projektem uchwały 

i poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pomocy finansowej z przeznaczeniem na 

drogę w miejscowości Dobra, Borzęcino oraz Kotowo. W związku z brakiem osób chętnych do 

zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (10): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 

Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Elżbieta Stawicka 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IV/47/2024 i stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok, stanowi załącznik nr 37 do 

protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję nad projektem uchwały 

i poinformował, że projekt uchwały oraz pismo obligujące do zmiany zapisów uchwały były przesłane 

na skrzynki mailowe. W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (10): Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam 

Krycki, Sebastian Piszko, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Wioleta Jabłońska 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IV/48/2024 i stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 

na lata 2024-2035, stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję nad projektem uchwały 

i poinformował, że projekt uchwały jest konsekwencją zmian dokonanych w budżecie gminy. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (10): Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam 

Krycki, Sebastian Piszko, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Wioleta Jabłońska 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IV/49/2024 i stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

Ad. 17 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 43 do 

protokołu. 

Radny Kamil Horuń zapytał się o plany przebudowy ulicy Lipowej. Udzielono informacji, że droga 

zostanie przebudowana wraz z przebudową mostu. 

O godzinie 17:33 sesje opuścił radny Adam Krycki. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zadał pytanie czy ktoś z obecnych na sesji ma jakieś 
pytania do tego punktu. Wobec braku osób chętnych do zabrania głosu przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 

Ad. 18 

a) Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak, z uwagi na nieobecność Przewodniczącego 
Komisji Infrastruktury i Budżetu poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym nie 
obradowała. 

b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Marcel Formela poinformował, że Komisja 
Rewizyjna w okresie międzysesyjnym spotkała się jednokrotnie w celu przeprowadzenia 
kontroli zleconej przez Radę Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że protokół komisji wpłynął do 
rady. Jest wniosek dotyczący protestu wyborczego, wskazano potrzebę ponownego 
przeprowadzenia wyborów w sołectwie Budowo. Do pozostałym wyborów również są 
zastrzeżenia. Rada Gminy zajmie się tematem na kolejnej sesji. Dodatkowo poprosił 
o przygotowanie odpowiedzi na pytanie w jakim trybie zostało przeprowadzone ponowne 
głosowanie w wyborach w sołectwie Dobieszewo. 

c) Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Wioleta Jabłońska poinformowała, 
że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w okresie międzysesyjnym spotkała się w celu 
wypracowania opinii o skargach. Osoby zaproszone na posiedzenie nie dotarły na nie, dlatego 
też komisja spotka się ponownie. 

d) Przewodniczący Komisji Spaw Społecznych radny Sebastian Piszko poinformował, że Komisja 
w okresie międzysesyjnym nie obradowała. 

Ad. 19 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję, poprosił o zgłaszanie 
wniosków i informacji. 

Radny Kamil Horuń zgłosił zalewanie posesji przy ulicy Kowalskiej. Udzielono odpowiedzi, że podczas 
przebudowy mostku zostaną uwzględnione dodatkowe tematy. Zadanie dotyczy dokumentacji. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zgłosił wystające płyty i wysoki krawężnik na 
ul. Piaskowej, które niszczą opony w samochodach. 

Radny Mateusz Szerlowski poinformował, że w ubiegłym tygodniu zostało to poprawione, a każdy 
poszkodowany, który zgłosił się do wykonawcy otrzymywał zadośćuczynienie, a sprawa była 
załatwiana polubownie, bez kierowania sprawy do sądu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że złoży interpelację celem uzyskania 
dokumentów i chciałby poruszyć temat na najbliższej sesji dotyczący sporów związanych z kanalizacją 
na działkach 203, 63/14, 63/15, 63/23, 63/22, 205/4 w obrębie geodezyjnym Dębnica Kaszubska. 
Spór dotyczy również 16 punktów oświetleniowych oświetlenia ulicznego. Dodatkowo podczas 
dyskusji zostanie poruszona kwestia bezumownego korzystania z działki 226/2 i z wodociągu. Prosił 
o zapewnienie obecności pracownika na sesji zajmującego się tym tematem. Dodał, że najbliższa 
sesja zaplanowana w planie pracy Rady Gminy odbędzie się 29.08. Dodatkowo przekazał informację 
o korespondencji, która wpłynęła do Rady Gminy. 

O godzinie 17:54 sesje opuścił radny Mateusz Szerlowski. 



 

 

Ad. 21 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak o godzinie 17:57, po wyczerpaniu porządku 
obrad, zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
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